
 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ  

засідання постійної комісії обласної ради з питань  

бюджету та управління майном 

 

23 листопада 2022 року                       м. Полтава                                                № 23 
 

Головуюча: Босенко Лариса Василівна – голова постійної комісії. 
 

Присутні: Процай Ігор Анатолійович – перший заступник голови постійної 

комісії, Кордубан Віктор Володимирович – секретар постійної комісії, Ващенко 

Олександр Володимирович, Винниченко Оксана Вікторівна, Куцовол 

Володимир Миколайович, Стеценко Вячеслав Васильович (в режимі 

відеоконференції) – члени постійної комісії. 
 

Відсутні: Телятник Руслан Васильович – заступник голови постійної комісії; 

Мухтаров Фахраддін Аладдін-огли, Тимоха Юрій Олександрович, Удовиченко 

Андрій Вікторович. 
 

Склад пості йної комісії – 11 осіб. Присутні – 7 осіб. Засідання є правомочним. 
 

Запрошені та присутні: 

 

Босенко Л.В. поставила на голосування порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

 Порядок денний взяти за основу. 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

- перший заступник голови Полтавської обласної 

ради (в режимі відеоконференції) 

Бєлоножко  

Олег Вячеславович 

- заступник голови Полтавської обласної ради 

Усанова 

Ольга Петрівна 

- депутат обласної ради 

Федій 

Ігор Антолійович 

- заступник начальника Управління майном 

обласної ради 

Кропивка 

Павло Анатолійович 

- директор Департаменту фінансів обласної 

військової адміністрації (в режимі 

відеоконференції) 

Рева 

Едуард Васильович 

- начальник Управління житлово-комунального 

господарства та енергетики обласної військової 

адміністрації (в режимі відеоконференції) 
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Босенко Л.В. поставила на голосування про включення до порядку денного 

засідання постійної комісії питань: 

 

1. Про передачу майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області у комунальну власність Херсонської міської 

територіальної громади. 

2. Про збільшення статутного капіталу Полтавського обласного комунального 

виробничого підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго». 

3. Про збільшення статутного капіталу Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Полтававодоканал». 

4. Про внесення змін до Обласної програми фінансової підтримки підприємств 

комунальної теплоенергетики та водопровідно-каналізаційного господарства 

Полтавської області на 2019 ‒ 2022 роки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. Рішення 

прийнято.  

 

ВИРІШИЛИ:  

 Включити до порядку денного засідання постійної комісії зазначені 

питання.  

 

Босенко Л.В. поставила на голосування проєкт порядку денного в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

 Затвердити порядок денний засідання постійної комісії: 

1. Про внесення змін до Програми розвитку місцевого самоврядування у 

Полтавській області на 2021 ‒ 2023 роки. 

2. Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ 

ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ «ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ» на 

отримання кредиту на умовах овердрафту в ПУБЛІЧНОМУ 

АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ «МТБ БАНК». 

3. Про лист КП ПОР «Полтававодоканал» щодо погодження спрямування 

частини чистого прибутку на розвиток власної матеріально-технічної бази за 

9 місяців 2022 року. 

4. Про передачу майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області у комунальну власність Херсонської міської 

територіальної громади. 

5. Про збільшення статутного капіталу Полтавського обласного комунального 

виробничого підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго». 

6. Про збільшення статутного капіталу Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Полтававодоканал». 

7. Про внесення змін до Обласної програми фінансової підтримки підприємств 

комунальної теплоенергетики та водопровідно-каналізаційного господарства 

Полтавської області на 2019 ‒ 2022 роки. 

8. Різне. 
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Босенко Л.В., голова постійної комісії, нагадала, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 

шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 

засідання. 

 Наголосила, що враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання 

заходів безпеки та попереджання витоку інформації, що може призвести до 

обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час проведення 

засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок. 

Розгляд питань порядку денного. 
 

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми розвитку місцевого 

самоврядування у Полтавській області на 2021 ‒ 2023 роки. 
 

Федій І.А., заступник начальника Управління майном обласної ради, 

проінформував про зміни у пункті 4.1 напряму 4 «Забезпечення майнових засад 

місцевого самоврядування Розділу V «Напрями діяльності та заходи Програми, 

обсяги і джерела фінансування, строки та етапи її виконання» щодо видатків на 

надання послуг з охорони адміністративного будинку, послуг з експлуатації та 

проведення поточного ремонту будівель.  
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. Рішення 

прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника Управління майном обласної ради 

Федія І.А. взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми розвитку місцевого самоврядування у Полтавській області на 2021 ‒ 

2023 роки» та рекомендувати його на розгляд пленарного засідання сесії 

обласної ради восьмого скликання. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ 

ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ «ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ» на отримання 

кредиту на умовах овердрафту в ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ 

ТОВАРИСТВІ «МТБ БАНК». 
 

Федій І.А., заступник начальника Управління майном обласної ради, 

проінформував про потребу підприємства в обігових коштах на придбання , 

модернізацію та реконструкцію основних засобів підприємства, оплати 

будівельних матеріалів, проведення закупівель енергоефективного обладнання, 

розрахунків за електроенергію та інших виробничих потреб. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. Рішення 

прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника Управління майном обласної ради 

Федія І.А. взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про надання дозволу 

КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ 
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«ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ» на отримання кредиту на умовах овердрафту в 

ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ «МТБ БАНК» та 

рекомендувати його на розгляд пленарного засідання сесії обласної ради 

восьмого скликання в установленому порядку. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про лист КП ПОР «Полтававодоканал» щодо погодження 

спрямування частини чистого прибутку на розвиток власної матеріально-

технічної бази за 9 місяців 2022 року. 
 

Федій І.А., заступник начальника Управління майном обласної ради, 

проінформував щодо необхідності проведення капітального ремонту 

технологічного обладнання НС 3-го підйому по вул. Котляревського, 10 в                 

м. Полтаві та капітального ремонту насосного обладнання підвищувальної 

насосної станції по вул. Геологічній, 13 а в м. Полтаві та спрямування частини 

чистого прибутку КП ПОР «Полтававодоканал» до обласного бюджету за 

підсумками фінансово-господарської діяльності за 9 місяців 2022 року у сумі 

125,2 тис. грн.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. Рішення 

прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника Управління майном обласної ради 

ради Федія І.А. взяти до відома. 
2. Погодити КП ПОР «Полтававодоканал» зменшення розміру відрахувань 

частини чистого прибутку до обласного бюджету за підсумками фінансово-

господарської діяльності за 9 місяців 2022 року у сумі 125,2 тис. грн. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про передачу майна зі спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Полтавської області у комунальну власність Херсонської 

міської територіальної громади. 
 

Федій І.А., заступник начальника Управління майном обласної ради, 

проінформував щодо відновлення життєдіяльності деокупованих територій 

Херсонської області та здійснення передачі майна зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у комунальну 

власність Херсонської міської територіальної громади.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. Рішення 

прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника Управління майном обласної ради 

Федія І.А. взяти до відома. 
2. Постійній комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном 

внести проєкт рішення обласної ради «Про передачу майна зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у комунальну 

власність Херсонської міської територіальної громади» на розгляд пленарного 

засідання сесії обласної ради восьмого скликання в установленому порядку. 
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Депутат обласної ради Процай І.А. оголосив заяву про конфлікт інтересів з 

розгляду питання «Про збільшення статутного капіталу Полтавського 

обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго». 

 

5. СЛУХАЛИ: Про збільшення статутного капіталу Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго». 
 

Процай І.А., перший заступник генерального директора Полтавського 

обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував що підприємство прийняло на свій 

баланс, у господарське відання цілісний майновий комплекс «Кременчуцька 

ТЕЦ», до складу якого, окрім генеруючого обладнання, входять магістральні 

теплові мережі. Для можливості своєчасного обслуговування, оперативної 

ліквідації аварійних ситуацій, проведення поточних та капітальних ремонтів, а 

також для забезпечення споживачів лівобережної частини міста Кременчука 

необхідна значна кількість спеціалізованої техніки та технологічного 

автотранспорту. 
 

Федій І.А., заступник начальника Управління майном обласної ради, 

проінформував, що фінансова підтримка підприємства є вкрай необхідною і 

нагальною для забезпечення сталого проходження опалювального сезону. 
 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. Рішення 

прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А., заступника начальника Управління майном 

обласної ради Федія І.А. взяти до відома. 
2. Постійній комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном 

внести проєкт рішення обласної ради «Про збільшення статутного капіталу 

Полтавського обласного комунального виробничого підприємства теплового 

господарства «Полтаватеплоенерго» на розгляд пленарного засідання сесії 

обласної ради восьмого скликання в установленому порядку. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про збільшення статутного капіталу Комунального 

підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал». 
 

Федій І.А., заступник начальника Управління майном обласної ради, 

проінформував про необхідність фінансування КП ПОР «Полтававодоканал» з 

метою придбання альтернативного джерела енергопостачання, а саме 

дизельних генераторів, у зв’язку із відключенням систем електроенергії.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. Рішення 

прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника Управління майном обласної ради 

Федія І.А. взяти до відома. 
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2. Постійній комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном 

внести проєкт рішення обласної ради «Про збільшення статутного капіталу 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал» на 

розгляд пленарного засідання сесії обласної ради восьмого скликання в 

установленому порядку. 

1.  

Депутат обласної ради Процай І.А. оголосив заяву про конфлікт інтересів з 

розгляду питання «Про внесення змін до Обласної програми фінансової 

підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та водопровідно-

каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 ‒ 2022 роки». 

 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Обласної програми фінансової підтримки 

підприємств комунальної теплоенергетики та водопровідно-каналізаційного 

господарства Полтавської області на 2019 ‒ 2022 роки. 
 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики обласної військової адміністрації, проінформував про збільшення 

коштів для КП ПОР «Полтававодоканал» та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

для виконання підприємствами статутних завдань, безаварійної та надійної 

експлуатації теплового та водопровідно-каналізаційного господарства, 

зниження вірогідності виробничих ризиків. 
 

 ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

Рішення прийнято. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління житлово-комунального 

господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації                    

Реви Е.В. взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Обласної програми фінансової підтримки підприємств комунальної 

теплоенергетики та водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської 

області на 2019 ‒ 2022 роки» та рекомендувати його на розгляд пленарного 

засідання сесії обласної ради восьмого скликання. 

2.  

3. 8. Різне. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії Лариса БОСЕНКО 

 

 

 

 

Секретар постійної комісії   Віктор КОРДУБАН  

 


